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Protokół Nr VI 

z sesji Rady Miejskiej w Dziwnowie 

w dniu 31 marca 2011 r. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Dziwnowie p. Joanna Piwińska o godzinie 9-tej 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Dziwnowie otworzyła VI sesję Rady Miejskiej w 

Dziwnowie VI kadencji. Powitała radnych, Burmistrza Dziwnowa p. Grzegorza Jóźwiaka, 

zaproszonych gości , mieszkańców gminy, przedstawicieli mediów. 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca obrad stwierdziła, że na stan 15 radnych na 

sali obecnych jest 13 – tu, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał - listy 

obecności radnych oraz gości stanowią załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. Dodała, 

że nieobecni to: p. Stęplewski i p. Sokół, którzy wcześniej zgłosili swoją nieobecność z 

powodu wyjazdu urlopowego. Mają takie prawo raz w roku i ich nieobecność jest 

usprawiedliwiona. 

Dodała , że porządek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Zapytała, czy są 

uwagi do porządku obrad. 

Nikt nie zgłosił uwag do porządku obrad, który przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

 a/ stwierdzenie quorum;  

 b/ wnioski do porządku obrad  

 c/  przyjęcie protokołu z  V sesji  Rady Miejskiej w Dziwnowie 

2. Informacja o pracy Rady Miejskiej w okresie między sesjami ( informacja delegatów 

związków) 

3. Informacja o pracy Burmistrza w okresie między sesjami.  

4. Zapytania i interpelacje radnych. 

5. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Dziwnowie na 

2011 r. 

6. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Dziwnowa. 

7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie / dz. 

nr  604 o pow. 3300m2/ 

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres do 3 lat z 

dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Międzywodziu / dz. nr  880/ 

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Międzywodziu      

/ dz. nr  750/8/ 

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Łukęcinie / dz. nr  

542 – 213 m2/ 

11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Łukęcinie / dz. nr  

542 – pow. 100m2/ 
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12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Łukęcinie / dz. nr  

539/ 

13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnówku / dz. 

nr  112/1/ 

14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie / dz. 

nr  64/17 – 15m2/ 

15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie / dz. 

nr  611/9/ 

16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie / dz. 

nr  64/17 pow. 10 m2/ 

17. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

części nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów  /dz.5/4/        

18. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

części nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów – 236/1/. 

19. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na sprzedaż  nieruchomości położonej w 

obrębie Międzywodzie – dz. 87/1/. 

20. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

części nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów  /dz.365/9 na rzecz właściciela 

dz. nr 365/4/        

21. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

części nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów  /dz.332/19  na rzecz właściciela 

dz. nr 332/3/      

22. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

części nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów  /dz.332/19  na rzecz właściciela 

dz. nr 332/4/        

23. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

części nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów  /dz.332/19  na rzecz właściciela 

dz. nr 332/5/        

24. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

części nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów  /dz.332/19  na rzecz właściciela 

dz. nr 332/6/        

25. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

części nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów  /dz.332/19  na rzecz właściciela 

dz. nr 332/7/        

26.   Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

części nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów  /dz.332/19  na rzecz właściciela 

dz. nr 332/8/        

27. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

części nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów  /dz.332/19  na rzecz właściciela 

dz. nr 332/9/        

28. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

części nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów  /dz.332/19  na rzecz właściciela 

dz. nr 332/10/   
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29. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na oddanie w użytkowanie wieczyste w 

trybie bezprzetargowym nieruchomości położonej w Dziwnowie w obrębie Dziwnów  

/dz.240/35./        

30. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na sprzedaż nieruchomości położonej w 

obrębie Międzywodzie /dz. 839/8/         

31. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie należności przypadających 

Gminie Dziwnów. 

32. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie oraz ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Dziwnów.  

33. Projekt uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

zespołu interdyscyplinarnego do spraw przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz 

szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 

34. Projekt uchwały w sprawie  przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na terenie Gminy Dziwnów na rok 2011”  

35.  Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na terenie Gminy Dziwnów na rok 2011”. 

36. Projekt uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej pod nazwą „Zarząd Portu 

Morskiego Dziwnów”. 

37. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 

2011 r.  

38. Projekt uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu 

sołeckiego w 2011 r.  

39. Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Dziwnowa do przyjęcia dotacji 

zadania pod nazwą „Zabezpieczenia składowiska odpadów komunalnych w 

miejscowości Międzywodzie, Gmina Dziwnów”.  

40. Projekt uchwały w sprawie targowisk, ustalenia wysokości dziennej stawki opłaty 

targowej oraz określenia zasad jej poboru.   

41. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 

finansowego przez Burmistrza Dziwnowa przekraczającego rok budżetowy w zakresie 

wydatków związanych ze sporządzeniem miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Dziwnów obejmującego tereny położone w miejscowościach: 

Międzywodzie dla działki nr 827/44 w rejonie ulicy Turystycznej oraz Łukęcin dla 

części działki nr 514 na cele bazy ratowników plażowych, zgodnie z Uchwałą nr 

XIII/80/2007 Rady Miejskiej w Dziwnowie z dnia 28 sierpnia 2007 r. , zmienioną 

Uchwałą Nr  V/69/2011 Rady Miejskiej w Dziwnowie z dnia 11 lutego 2011 r. do 

kwoty 12 915,00 zł. 

42. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na  udzielenie pożyczki przez Burmistrza 

Dziwnowa w roku budżetowym 2011.  

43. Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Dziwnów na lata 2011 – 2015.  

44. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2011 r.   

45.  Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

46. Wolne wnioski. 

47. Zakończenie sesji. 
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Po informacji Przewodniczącej Rady, że protokół z V sesji Rady Miejskiej był do wglądu w 

Biurze Rady i nikt nie zgłosił uwag, Rada Miejska przystąpiła do głosowania: 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w obecności 13 radnych w głosowaniu za – 

13,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Protokół Nr V z sesji Rady 

Miejskiej w Dziwnowie.   

 

Ad. 2 

Informację o pracy Rady między sesjami przedstawiła p. Joanna Piwińska Przewodnicząca 

Rady miejskiej w Dziwnowie. Powiedziała, że ostatnia sesja odbyła się 12 lutego 2011 r. Dnia 

23 lutego odbyła się I dziecięca sesja Rady miejskiej. Program został przygotowany przez  

Burmistrza, Przewodniczącą Rady i pracowników Biblioteki Publicznej. Był to program 

edukacji europejskiej. Dnia 4 marca Przewodnicząca wraz z Burmistrzem uczestniczyła w 

spotkaniu z radnymi Rady Miejskiej w Wolinie oraz z przedstawicielami Związku Gmin 

Wyspy Wolin w sprawie nowych ujęć wody.  W dniu 10 marca Przewodnicząca uczestniczyła 

w spotkaniu Klubu Aktywnych, którego tematem był „Port i co dalej?”  

- 16 marca odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Miejskiej w Dziwnowie – objazd 

całej Gminy. Obejrzano inwestycje: promenadę, mieszkania komunalne w Międzywodziu, 

ośrodek zdrowia oraz takie miejsca jak: świetlicę TPD w Łukęcinie i Dziwnówku, ujęcie 

wody i stacje uzdatniania w Strzeżewie., oczyszczalnię ścieków, miejsce na przystań 

jachtową w Dziwnówku, pirs w Międzywodziu, bazę ratowników w Łukęcinie oraz inne 

miejsca ważne dla Gminy. 

- 23 marca odbyło się spotkanie radnych z przedstawicielami Związku Gmin Wyspy Wolin w 

sprawie nowego ujęcia wody i ewentualnego przystąpienia do planowanej inwestycji 

wspólnie z Gminą Wolin. Była to kontynuacja spotkania w którym Przewodnicząca 

uczestniczyła z Panem Burmistrzem.  

- 24 marca odbyło się spotkanie z dyrektorami placówek oświatowych i nauczycielami w 

sprawie poszukiwania oszczędności m.in. w oświacie. W spotkaniu uczestniczył Burmistrz 

Dziwnowa p. Grzegorz Jóźwiak oraz Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu p. 

Zenon Kozłowski.  

- 28 – 29 marca odbyło się szkolenie członków Komisji Rewizyjnej, przeprowadzone przez 

RIO w Szczecinie. Tematem było przeprowadzenie absolutorium.  

Korespondencja do Rady to :  

1/ pismo Poczty Polskiej, Pan Burmistrz udzieli informacji na ten temat.  
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2/ pismo z RIO z dnia 16 marca br. w sprawie stwierdzenia nieistotnego naruszenia prawa w 

uchwale budżetowej. 

Informacje delegatów z pracy w Związkach przedstawili: p. Emilia Szafran – Związek R-XXI 

Nowogard, Burmistrz Dziwnowa – delegat w Stowarzyszeniu Euroregionu „Pomerania”. 

 

Ad. 3. 

Informację o swojej pracy między sesjami przedstawił Burmistrz Dziwnowa p. Grzegorz 

Jóźwiak. 

„Pani Przewodnicząca , Panie Przewodniczący, Wysoka Rado  

Od ostatniej sesji Rady Miejskiej w dniu 11 lutego 2010 roku , poza normalnymi  działaniami 

związanymi z funkcjonowaniem Urzędu , przyjmowaniem  interesantów i załatwianiem 

bieżących spraw , realizowałem następujące zamierzenia:  

1. W dniu 16 lutego spotkałem się władzami lasów państwowych na którym to spotkaniu 

omówiliśmy warunki współpracy oraz możliwości przejęcia działek drogowych w 

Łukęcinie  

2. W dniu 17 lutego oraz 14 marca wspólnie z Panią Radna Emilią Szafran 

uczestniczyłem w sesji zgromadzenia Celowego Związku Gmin R-XXI poświęconej 

wyborom nowych władz oraz uchwaleniu budżetu  na rok 2011. Dyskusja w trakcie 

zgromadzenia była bardzo burzliwa zarówno w kwestii dotyczącej realizacji projektu 

budowy składowiska odpadów , jak również samego wyboru przewodniczącego . 

Ostatecznie przewodniczącym związku został Pan Robert Wawrzyniak – mieszkaniec 

Kamienia Pomorskiego , a nasza Pani Radna Emilia Szafran została przewodniczącą 

Komisji rewizyjnej  

3. W dniu 23 lutego wspólnie z Panią Przewodniczącą oraz częścią radnych 

uczestniczyliśmy w ramach organizacji ferii zimowych w zorganizowanej przez 

pracowników biblioteki I dziecięcej sesji rady Miejskiej  . Poza wspaniałą zabawą 

była to bardzo dobra lekcja wychowania obywatelskiego . W trakcie tego spotkania z 

najmłodszymi mieszkańcami naszej gminy przekazałem dzieciom z przedszkola 50 

calowy telewizor, który do tej pory wisiał bezużytecznie w moim gabinecie. 

Pracownikom biblioteki jeszcze raz bardzo serdecznie dziękuję za zorganizowanie I 

dziecięcej sesji rady miejskiej  

4. W okresie międzysesyjnym  spotkałem się z Panem posłem Konstantym 

Oświęcimskim, na którym omówiliśmy najważniejsze problemy gminy oraz 

możliwości pomocy przez Pana posła w nurtujących nas problemach. Podobne 

spotkanie odbyło się również z Radnym sejmiku Panem Arturem Łąckim  

5. W dniu 2 marca wspólnie z kierownikiem rejonu Gryfice ZZDW Gryfice  oraz 

dyrektorem ZZDW w Koszalinie uczestniczyłem w spotkaniu z projektantem drogi 

wojewódzkiej między rondami w Dziwnowie na którym omówiliśmy koncepcję tego 
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projektu , zwracając szczególną uwagę na miejsca parkingowe wzdłuż tej drogi. W 

trakcie spotkania zapewniłem Pana Dyrektora , że gmina pragnie aktywnie 

uczestniczyć w realizacji tego projektu . Jednym z efektów tego spotkania jest między 

innymi wystąpienie moje do Wysokiej Rady o zabezpieczenie w budżecie gminy 

kwoty 18 tyś na wykonanie projektu oświetlenia tej drog , a którego dokumentacja nie 

obejmowała . Planowany termin wykonania projektu to grudzień 2011, a według 

Dyrektora realny termin realizacji to rok 2013-2014  

6. W tym samym czasie sekretarz gminy wraz z pracownikiem urzędu oddelegowanym 

do organizacji jednostki budżetowej – zarządu portu spotkali się w Mrzeżynie z 

Panem Demkowiczem z Zarządu Portu w Mrzeżynie, na którym zapoznali się 

tematyką dotycząca funkcjonowania portu w nowej rzeczywistości . Z panem 

Demkowiczem spotkałem się wspólnie z panią Przewodnicząca oraz częścią radnych 

również w trakcie spotkania zorganizowanego przez Klub Aktywnych w dniu           

10 marca, na którym to spotkaniu omawiane były również tematy związane z 

funkcjonowaniem i rozwojem portu  

7. W dniu 5 marca uczestniczyłem wraz z Panią Przewodniczącą  w spotkaniu 

mieszkańców Dziwnowa Górnego z okazji Dnia kobiet  

8. W dniu 10 marca uczestniczyłem w konwencie wójtów i burmistrzów w Golczewie na 

którym omówiona była koncepcja przebiegu regionalnego szlaku rowerowego 

Goleniów – Łukęcin oraz ustaliliśmy warunki finansowe wydania wspólnego folderu 

promującego gminy powiatu kamieńskiego, włączając w to zamierzenie Panią Starostę 

która zadeklarowała swój udział finansowy w realizacji zadania  

9. Od 11 do 23 marca uczestniczyłem wspólnie z Sekretarzem i panią Matelską we 

wszystkich zebraniach sołeckich związanych z wyborem nowych władz na których 

odpowiadałem na wszystkie pytania nurtujące mieszkańców naszej gminy oraz 

przedstawiałem cele i zamierzenia na rok 2011 oraz lata następne . Spotkania 

przebiegały w miłej i spokojnej atmosferze za co uczestnikom tych zebrań serdecznie 

dziękuję, a nowo wybranym sołtysom oraz radom sołeckim życzę wielu sukcesów w 

realizacji zadań na rzecz społeczności lokalnej. 

10. W dniu 15 marca uczestniczyłem w historycznej inscenizacji z okazji 66 Rocznicy 

zaślubin z morzem w miejscowości Dziwnówek połączonej ze złożeniem kwiatów 

pod pomnikiem, a zorganizowanej przez Muzeum Oręża Polskiego w Kołobrzegu oraz 

władz samorządowych  

11. W dniu 16 marca wspólnie z Wysoką Radą dokonaliśmy objazdu wszystkich 

miejscowości gminy zwracając szczególna uwagę na trwające inwestycje przejęte w 

spadku po naszych poprzednikach oraz plany na rok bieżący i przyszłe lata tej 

kadencji   

12. W dniu 23 marca spotkaliśmy się wspólnie z przedstawicielami ZGWW oraz Panem 

inż. Franciszkiem Nowackim,  na którym zostały omówione sprawy związane z 

możliwościami pozyskania dobrej jakości wody z rejonu ujęcia Kodrąbek. 

Przedstawiono nam w trakcie tego spotkania możliwości oraz wstępny harmonogram 

rzeczowo finansowy tego zamierzenia. Myślę , że będę wyrazicielem wszystkich 

Państwa jeśli powiem , że gmina w ramach porozumienia powinna przystąpić do 
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realizacji tego projektu. Spotkanie to było konsekwencja naszego spotkania z 

udziałem Pani Przewodniczącej i Radnego Romana Skrzypczaka w Wolinie               

w dniu 4 marca . 

13. W dniu 24 marca na spotkaniu wspólnie z Panią Przewodniczącą , skarbnikiem , 

sekretarzem , Dyrektorami szkół i przedszkola oraz przedstawicielami grona 

nauczycielskiego omówiliśmy sprawy związane z funkcjonowaniem i finansowaniem 

tych instytucji zwracając szczególną uwagę na działania zmierzające do zmniejszenia 

dopłat do subwencji  oświatowej z budżetu gminy. Spotkanie było bardzo owocne i 

potrzebne, a zainteresowane strony wykazały zrozumienie sprawy , co w 

konsekwencji ograniczy wielkość dopłat bez szkody dla funkcjonowania tych 

placówek oraz realizacji procesu dydaktycznego  

14.  W tym samym dniu z inicjatywy Pani Starosty uczestniczyłem w spotkaniu z 

Komendantem wojewódzkim policji, na którym zwróciliśmy  uwagę na ograniczenie 

liczby etatów w komendzie Powiatowej , a tym samym reorganizacji posterunków  w 

Dziwnowie i Golczewie w rewiry dzielnicowych na co komendant obiecał  jeszcze raz 

przeanalizować sprawę. Komendant natomiast zwrócił się do samorządów o 

dokonanie wpłat w wysokości około 2 tyś zł na ufundowanie sztandaru dla Komendy 

Powiatowej ( ostatnia w regionie bez ). Przewidywany termin wręczenia to 15 lipca . 

15. Pragnę również poinformować Wysoką Radę , że z dniem 15 marca zatrudniłem 

architekta zieleni miejskiej po rozstrzygniętym konkursie. W okresie tym pracował 

nad przygotowaniem koncepcji zagospodarowania poszczególnych miejsc, a  teraz 

nadszedł czas ich realizacji.  

16.  Rozstrzygnięto również konkurs na stanowisko dyrektora biblioteki. Nowym 

dyrektorem została Pani Alina Cygal-Sofi z Łukęcina , która rozpocznie swoją pracę 

od kwietnia  

17.  W zakresie realizacji inwestycji  

- trwają prace związane z budowa ośrodka zdrowia – termin oddania do użytku 

grudzień 2011  

- trwają prace związane z budową budynku komunalnego z terminem oddania do 30 

czerwca . Uzyskaliśmy aneks do pozwolenia na budowę na zmianę sposobu 

zabezpieczenia budynku w gaz  

- oczekuje na pozwolenie na budowę sieci wod - kan do tego budynku , w celu 

szukania oszczędności prace te wykona ZWiK za mniejszą kwotę. 

- jesteśmy po przetargu na dokończenie budowy promenady z terminem realizacji do 

20 maja – do podpisania umowy potrzebna zmiana w  budżecie wydatków na ten cel. 

- jesteśmy po przetargu na wykonanie przystani w Dziwnówku – potrzebna zmiana 

budżetowa  

- rozstrzygnęliśmy przetarg i podpisaliśmy umowę na rekultywację wysypiska w 

Międzywodziu. Cena z 3 300 000 zł. zgodnie z założeniem kosztorysu inwestorskiego 

spadła do 1 800 000 zł.  

- ogłosiliśmy przetarg na wykonanie nawierzchni Osiedla Zacisze w Dziwnówku – I 

etap  
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- ogłosiliśmy przetarg i otwarto oferty na wykonanie dokumentacji technicznej 

przebudowy budynku SNDW na mieszkania komunalne i socjalne – kwota z przetargu 

80 tys. zł. ,  w budżecie – 150 tys. zł.” 

- trwają prace związane z bieżącym remontem zejść na plażę . W najgorszym stanie 

jest zejście w Łukęcinie przy ul. Spacerowej. Po sztormie trzeba zrobić generalny 

remont tego zejścia. 

 Pragnę również poinformować Wysoką Radę , że uzyskaliśmy przesunięcie terminu 

rozliczenia dofinansowania promenady. Okres ten został wydłużony do 30 maja.  

- został rozebrany spalony obiekt świetlicy w Międzywodziu 

- 21 marca uczestniczyłem w przekazaniu dla Państwowej Straży Pożarnej w 

Kamieniu Pomorskim nowego pojazdu – podnośnika, którego gmina była również 

fundatorem. 

- jeśli chodzi o sprawę Poczty Polskiej – w zeszłym tygodniu otrzymaliśmy 

wyjaśnienie dot. reorganizacji tych placówek. Trochę to pismo nas w jakimś stopniu 

uspakaja, że nad reorganizacją Poczty polskiej prace trwają. Jak to będzie wyglądało 

nikt do tej pory nie wie. Sugestie przesłane w naszym piśmie wysłanym do Zarządu 

Poczty Polskiej w Warszawie wezmą w rozważaniach pod uwagę.  

Przewodnicząca Rady w imieniu wszystkich radnych pogratulowała nowo wybranym 

sołtysom w Sołectwach Gminy. Życzyła owocny cnej współpracy z Radą oraz Panem 

Burmistrzem. 

 

Ad. 4 

Zapytania i interpelacje radnych. 

Radny p. Jeszka – interpelacja – 1/ zabezpieczenie pola namiotowego Jantar przed 

wandalizmem, niszczenie skrzynek elektrycznych i dewastacja otwartych toalet. 

Niebezpieczne są również elementy placu zabaw. Plac należy ogrodzić. 

2/ Zabezpieczenie toalety dla bazy ratowników w Łukęcinie.  

3/ Niebezpiecznie na pirsie w Międzywodziu – zapadająca się kostka polbruku. 

Radna p. Szafran  - zapytanie – czy zmniejszy się dofinansowanie na rekultywację 

wysypiska śmieci. 

Burmistrz – odpowiedział ,że zgodnie z zawartą umową dofinansowanie się zmniejszy. 

Gmina miała 33% dofinansowania. Będzie się starał w Narodowym Funduszu Ochrony 

Środowiska w Warszawie aby środki, które się uwolnią w ten sposób, przekazać na inny cel. 

Radnemu p. Jeszce -  Burmistrz odpowiedział na zapytania: 

- pole namiotowe Jantar - ogłosił przetarg na dzierżawę. Uważa, że sprawa sama się poprzez 

to działanie rozwiąże.  
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- toaleta na bazę ratowników w Łukęcinie – Burmistrz powiedział, że  na pewno zostanie 

zabezpieczona po zdjęciu ich z dotychczasowych miejsc, na których są zlokalizowane. 

- pirs w Międzywodziu – Burmistrz odpowiedział, że wczoraj na wniosek ściągnął inspektora 

nadzoru, wykonawcę prac podwodnych i wykonawcę prac związanych  z ułożeniem 

polbruku. Dokonano wykonania odkrywek. Okazało się , że zagęszczenie warstwy pod 

polbrukiem jest dobre. Najbardziej prawdopodobną przyczyną jest to, że piasek pod wodą jest 

wypłukiwany. Będzie się zastanawiał co z tym zrobić, gwarancja jest jeszcze na 7 miesięcy.  

Radny p. Lisowski – 1/ Kiedy będzie uruchomiona selektywna zbiórka śmieci? 

2/ była naprawiana, ale w tej chwili jest w jeszcze gorszym stanie ulica 1 Maja w Dziwnówku 

– na wysokości nr 7-9 jest wielka dziura – czy są jakieś plany rozwiązania transportu na teren 

Porta Mare?  

Burmistrz – odpowiedział, że: 

Ad. 1/  jest po spotkaniu z firmą odbierającą śmieci. Dotyczy to wszystkich mieszkańców i 

nie ma konieczności podpisywania umowy z firmą na odbiór tych śmieci. Zbiórka będzie 

wprowadzona od kwietnia, aby w okresie sezonu funkcjonowało to sprawnie.  Nie ma jeszcze 

worków na szkło, ale plastik i paier będzie odbierany już od połowy kwietnia. 

Ad. 2 po poprzedniej interpelacji Pana Radnego sprawę przekazał do zbadania przez ZWiK, 

który zlecił przeprowadzenie inspekcji kamerą aby zobaczyć co się dzieje. Przyczyną nie jest 

przejazd ciężkich pojazdów, ponieważ one zrobiłyby całkowicie inne skutki uboczne. Według 

wstępnej oceny powstawanie zapadlin wiąże się z faktem, że występuje jakaś nieszczelność , 

albo w sieci, lub połączenie sieci z kratką deszczową. Gdyby była to przyczyna związana z 

przejazdem ciężkich transportów powstawałyby koleiny. Taką inspekcję ZWiK ma 

przeprowadzić. Po tym będzie trzeba odkopać i usunąć awarię, a nie blokowanie dojazdu. 

Budownictwo idzie i będzie się rozwijać. Nie ma możliwości zabezpieczenia innego dojazdu 

do tej budowy, poza tą drogą lub przez las. Dojazd przez las to też problem, ponieważ bardzo 

dużo ludzi tam spaceruje. Jeśli będą tam jeździć przy uzgodnieniu z Lasami Państwowymi , to 

będzie znów problem, bo ci tam spacerują będą mieli uwagi. Myśli o przeprowadzeniu 

rozmów z firmą budującą obiekt na terenie stoczni, że o zakończeniu prac dokonają we 

własnym zakresie i własny koszt naprawy drogi. Uważa to za lepsze rozwiązanie niż 

blokowanie prowadzenia tej inwestycji. Dojazd do budowy z materiałem do 15 t. jest rzeczą 

normalną. 

Radny p. Lisowski – dodał, że samochody jeżdżą ze znacznym ciężarem bardzo szybko. 

Dobrze, że został jeden próg zwalniający, bo wszystko w domach chodziło jak przeskakiwały. 

Jest jeszcze jeden próg na ul. 1 maja, który powoduje pękanie domów podczas przejeżdżania 

tak ciężkiego transportu.  

Burmistrz – odpowiedział, że sprawdzi sprawę, ale nie można ograniczyć wykonawcy robót 

dojazdu do budowy. Trzeba pogodzić dwie strony.  
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Radny p. Lisowski – na chwilę obecna nie ma żadnego pogodzenia, bo samochody jeżdżą , a 

domy pękają. Może dojść do poważnych skarg.  

Radny p. Beyer – 1/ uporządkowanie placu zabaw (nawiezienie piasku morskiego), 

postawienie 2 ławeczek oraz dołożenie drabinki, aby dzieci mogły wchodzić na ślizgawkę. 

2/ Wykup prądu dla liczników przedpłatowych. Czy można stworzyć punkt w MOPS, gdzie 

zajmowałaby się tym jedna osoba. Koszt wyjazdu do Kamienia Pomorskiego to 10 zł. Za taką 

kwotę to niektórzy mieszkańcy kupują prądu.  

3/ kiedy będą wywożone śmieci wielkogabarytowe? 

Burmistrz  odpowiedział, że: 

Ad. 1/ uporządkowanie placu zabaw – sprawa jest do załatwienia. Kwestia ustawienia 

następnego elementu wiąże się z zakupem. 

2/ możliwość wykupu prądu – porozmawia z Zakładem Energetycznym w Międzyzdrojach, 

czy nie byłoby możliwości wyznaczenia jakiegoś dnia i realizacji tego na miejscu. 

3/ wywóz śmieci wielkogabarytowych – akcja będzie zorganizowana przed świętami. 

Radna p. Nosek – zapytanie od mieszkańców – gdzie u kogo można  pytać się o miejsca 

pracy w Polomarkecie? 

Na pytanie radnej odpowiedzi udzieliła p. Agata Tarasiuk Kierownik OPS w Dziwnowie, 

która powiedziała, że jest ogłoszenie w Ośrodku Pomocy Społecznej w Dziwnowie.  

Radna p. Szafran – powiedziała, że : 1/ występuje w imieniu mieszkańców, ale też turystów 

z prośba o zrobienie miejsc parkingowych na ul. Przymorze w kierunku falochrony.  

2/ Czy planuje Pan Burmistrz w okresie swojej kadencji zrobić promenadę między ulicą 

Żeromskiego, a przymorze? 

Burmistrz odpowiedział, że: 

Ad.1. Będzie rozmawiał  Urzędem Morskim o możliwości zrobienia w tym miejscu parkingu. 

Dodał, że sprawa płatnych parkingów przedstawia się następująco; został ogłoszony przetarg 

na dzierżawę miejsc pod parkingi, w miejscach gdzie mogą być one zorganizowane.  

Parkowanie na ulicach jest problemem i na tą chwilę nie ma możliwości tego przeprowadzić. 

Stworzenie płatnych stref parkingowych jest to cała procedura, łącznie ze zmianą organizacji 

ruchu. Do sezonu nie ma możliwości tego przeprowadzić. Zgodnie z ustawą niemożliwe jest 

pobieranie opłat w dni weekendowe.  Dzierżawa ulic to narażanie się na łamanie prawa. Są to 

drogi publiczne i musza być one bezpłatne.  

Są miejsca parkingowe do wydzierżawienia i z tego będą wpływy do budżetu, natomiast na 

ulicach nie można wprowadzić płatnych miejsc parkingowych, chyba że zrobiono by strefy 
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płatnego parkowania, ale jest to dłuższa sprawa w wykonaniu, a poza tym weekendy , które 

nas interesują , muszą być bezpłatne.  

Ad. 2 . Burmistrz powiedział, że nie zastanawiał się jeszcze nad dalszą budową promenady. 

Dokończenie obecnej części promenady będzie kosztowało Gminę jeszcze 1 mln 400 tys. zł. 

Byłoby wskazanym aby pociągnąć promenadę na całym odcinku tj. od Przymorza do 

Szosowej, ale są to ogromne koszty i na te chwilę nie jest w stanie powiedzieć czy będzie się 

tą inwestycję planowało do realizacji, czy też nie.  

Przewodnicząca Rady – zapytanie – Czy jest możliwość wyremontowania skit parku przy 

szkole i przeniesienia go na teren przy Orliku na ul. Dziwnej? Pani dyrektor SP sygnalizowała 

na spotkaniu, że jest to uciążliwe. W tej chwili jest zdewastowany. 

Burmistrz – odpowiedział, że jest to możliwe. Wpłynął wniosek, w którym zawarta jest 

informacja, że skeitpark jest zdewastowany i wymaga wyremontowania. Podejmie decyzję 

aby go z tego miejsca zdemontować i zamontować przy Orliku.  

 

Ad. 5 porządku obrad 

Projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady na 2011 r. przedstawiła p. Piwińska 

przewodnicząca Rady. 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały: 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w obecności 13 radnych w 

głosowaniu: za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę 

Nr VI/75/2011 w sprawie  przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Dziwnowie na 

2011 r. 

 

 

Ad. 6 porządku obrad 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Marek Lisowski. 

Jednocześnie zgłosił autopoprawkę w tytule projektu uchwały powinno być na „ w sprawie 

rozpatrzenia skargi na dyrektora Zespołu Obsługi Oświaty i Kultury w Dziwnowie” 
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Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia -  przyjęła projekt uchwały z uzasadnieniem. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały: 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w obecności 13 radnych w głosowaniu: za – 13, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę Nr VI/76/2011 w sprawie 

rozpatrzenia skargi na dyrektora Zespołu Obsługi Oświaty i Kultury w Dziwnowie  

 

 

Ad. 7 porządku obrad 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz  

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że wpłynął wniosek od mieszkanki Dziwnowa o 

chęci wydzierżawienia terenu. 

Burmistrz – wyjaśnił, że dzierżawa dotyczy terenu, natomiast domki są Energopolu. 

Zainteresowany zaproponował kwotę 18 tys. zł. Być może , że kwota dzierżawna zostanie 

jeszcze zwiększona. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały: 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w obecności 13 radnych w 

głosowaniu: za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę 

Nr VI/77/2011 w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres do 

3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie / dz. nr  

604 o pow. 3300m2/. 
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Ad. 8 porządku obrad 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz  

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - przyjęła projekt uchwały 

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w obecności 13 radnych w 

głosowaniu: za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę 

Nr VI/78/2011 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres do 3 lat z 

dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Międzywodziu / dz. nr  880/ 

 

Ad. 9 porządku obrad 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz  

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - przyjęła projekt uchwały 

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w obecności 13 radnych w 

głosowaniu: za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę 

Nr VI/79/2011 w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres do 

3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Międzywodziu           

/ dz. nr  750/8/ 

 

Ad. 10 porządku obrad 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz  

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - przyjęła projekt uchwały 
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Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w obecności 13 radnych w głosowaniu: za – 13, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę Nr VI/80/2011 w sprawie wyrażenia 

zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości 

położonej w Łukęcinie / dz. nr  542 – 213 m2/ 
 

Ad. 11 porządku obrad 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz  

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - przyjęła projekt uchwały 

 
Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w obecności 13 radnych w głosowaniu: za – 13, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę Nr VI/81/2011 w sprawie wyrażenia 

zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości 

położonej w Łukęcinie / dz. nr  542 – pow. 100m2/ 

Ad. 12 porządku obrad 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz  

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały – utrzymać odpłatność 10 

tys. zł.  

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w obecności 13 radnych w 

głosowaniu: za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę 

Nr VI/82/2011 w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres do 

3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Łukęcinie / dz. nr  

539/ 

 

Ad. 13 porządku obrad 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz  

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - przyjęła projekt uchwały 
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Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w obecności 13 radnych w głosowaniu: za – 13, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę Nr VI/83/2011 w sprawie wyrażenia 

zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości 

położonej w Dziwnówku / dz. nr  112/1/ 
 

Ad. 14 porządku obrad 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz  

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - przyjęła projekt uchwały 

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w obecności 13 radnych w 

głosowaniu: za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę 

Nr VI/84/2011 w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres do 

3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie / dz. nr  

64/17 – 15m2/ 

 

Ad. 15 porządku obrad 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz  

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - przyjęła projekt uchwały 

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w obecności 13 radnych w 

głosowaniu: za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę 

Nr VI/85/2011 w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres do 

3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie / dz. nr  

611/9/ 

 

Ad. 16 porządku obrad 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz  

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 
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Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - przyjęła projekt uchwały 

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w obecności 13 radnych w 

głosowaniu: za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę 

Nr VI/86/2011 w sprawie wyrażenia zgody  na kolejną umowę dzierżawy na okres do 

3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie / dz. nr  

64/17 pow. 10 m2/ 

 

Przerwa – godz. 10.20 – godz. 10.40 

 

Ad. 17 porządku obrad 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz  

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - przyjęła projekt uchwały 

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w obecności 13 radnych w 

głosowaniu: za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę 

Nr VI/87/2011 w sprawie wyrażenia zgody  na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

części nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów  /dz.5/4/ 

 

Ad. 18 porządku obrad 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz  

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - przyjęła projekt uchwały 

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w obecności 13 radnych w 

głosowaniu: za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę 

Nr VI/88/2011 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

części nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów – 236/1/. 
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Ad. 19 porządku obrad 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz  

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - przyjęła projekt uchwały 

 

Burmistrz – poinformował, że  po ogłoszeniu projektów uchwał zgłosił się Ksiądz z 

Międzywodzia. Wystąpił z wnioskiem, ze jest zainteresowany nabyciem tej działki zgodnie z 

wyceną. Wraz z pracownikami zastanowi się w okresie do następnej sesji, być może dokona 

się wyceny tej działki, wówczas zwróci się do Wysokiej Rady ze zmiana do tej uchwały o 

wyrażenie zgody na nabycie przez Kościół na cele sakralne, ale po cenie z wyceny.  

 

 
Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w obecności 13 radnych w głosowaniu: za – 13, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie  przyjęła Uchwałę Nr VI/89/2011 w sprawie  wyrażenia 

zgody  na sprzedaż  nieruchomości położonej w obrębie Międzywodzie – dz. 87/1/. 

 

Ad. 20  porządku obrad 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz  

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska – rozważała odesłanie projektu uchwały do wnioskodawcy, ale po 

wyjaśnieniach burmistrza będzie głosować na sesji.  

Komisja Ochrony Zdrowia – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

 

Radny p. Skrzypczak – powiedział, że jego zdaniem jest to temat kontrowersyjny. 

Sprzedanie tego terenu stworzy kuriozum. Jest to miejsce atrakcyjne Dziwnowa. Jeśli terenu 

się nie sprzeda i będzie tam gminny to ludzie będą bardzo wdzięczni. 

 

Burmistrz – poinformował jaki jest zamysł wprowadzenia uchwały. Wspólnota 

mieszkaniowa ma swój teren na który budynek stoi i teren przynależny. Rozpoczęły się 

sprzedaże mieszkań i udziały w gruncie. Uważa, że długo ta sprzedaż będzie trwałą, a 

wprowadzenie zmian do udziałów w gruncie byłoby sprawą skomplikowaną. Nie wiadomo 

też kiedy wszyscy mieszkańcy wykupią mieszkania. Pozostawienie takiego skrawka gruntu 

spowoduje, że będzie to grunt gminny do którego tak naprawdę nie ma dostępu.  Na gminie 

będzie ciążył obowiązek utrzymania w czystości tego terenu. Stąd zamysł aby sprzedać ten 

skrawek wnioskodawcą, którzy wystąpili o odsprzedanie skrawka, a tym samym pozbycie się 

problemu. 

 



 

18 

 

Radny p. Skrzypczak – zgłosił wniosek formalny o odesłanie projektu uchwały do 

wnioskodawcy. Mieszkańcy będą się starać o utrzymanie porządku i czystości na tym terenie.  

 

 

Na zapytanie Przewodniczącej czy ktoś ma inne wnioski w tej sprawie nikt z radnych się nie 

zgłosił. 

 

Nastąpiło głosowanie wniosku formalnego p. Romana Skrzypczaka o odesłanie projektu 

uchwały do wnioskodawcy. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na stan 15 w głosowaniu: za –8, 

przeciw – 3, wstrzymało się – 2 większością głosów przyjęła wniosek o odesłanie projektu 

uchwały do wnioskodawcy.  

 

 

Ad. 21 

 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz  

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - odrzuca projekt uchwały 

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w obecności 13 radnych w głosowaniu: 

 za – 10, przeciw – 1, wstrzymało się – 2 większością głosów przyjęła  Uchwałę 

Nr VI/90/2011 w sprawie wyrażenia zgody  na sprzedaż w trybie bezprzetargowym części 

 nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów  /dz.332/19  na rzecz właściciela dz. nr 332/3/      

 

 

Ad. 22 

 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz  

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - odrzuca projekt uchwały 

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w obecności 13 radnych w głosowaniu: 

 za – 10, przeciw – 1, wstrzymało się – 2 większością głosów przyjęła  Uchwałę 

Nr VI/91/2011 w sprawie wyrażenia zgody  na sprzedaż w trybie bezprzetargowym części 

 nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów  /dz.332/19  na rzecz właściciela dz. nr 332/4/      
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Ad. 23 

 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz  

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - odrzuca projekt uchwały 

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w obecności 13 radnych w głosowaniu: 

 za – 10, przeciw – 1, wstrzymało się – 2 większością głosów przyjęła  Uchwałę 

Nr VI/92/2011 w sprawie wyrażenia zgody  na sprzedaż w trybie bezprzetargowym części 

 nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów  /dz.332/19  na rzecz właściciela dz. nr 332/5      

 

 

Ad. 24 

 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz  

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - odrzuca projekt uchwały 

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w obecności 13 radnych w głosowaniu: 

 za – 10, przeciw – 1, wstrzymało się – 2 większością głosów przyjęła  Uchwałę 

Nr VI/93/2011 w sprawie wyrażenia zgody  na sprzedaż w trybie bezprzetargowym części 

 nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów  /dz.332/19  na rzecz właściciela dz. nr 332/6/      

 

 

Ad. 25 

 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz  

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - odrzuca projekt uchwały 
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Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w obecności 13 radnych w głosowaniu: 

 za – 10, przeciw – 1, wstrzymało się – 2 większością głosów przyjęła  Uchwałę 

Nr VI/94/2011 w sprawie wyrażenia zgody  na sprzedaż w trybie bezprzetargowym części 

 nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów  /dz.332/19  na rzecz właściciela dz. nr 332/7/      

 

 

Ad. 26 

 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz  

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - odrzuca projekt uchwały 

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w obecności 13 radnych w głosowaniu: 

 za – 10, przeciw – 1, wstrzymało się – 2 większością głosów przyjęła  Uchwałę 

Nr VI/95/2011 w sprawie wyrażenia zgody  na sprzedaż w trybie bezprzetargowym części 

 nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów  /dz.332/19  na rzecz właściciela dz. nr 332/8/      

 

 

Ad. 27 

 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz  

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - odrzuca projekt uchwały 

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w obecności 13 radnych w głosowaniu: 

 za – 10, przeciw – 1, wstrzymało się – 2 większością głosów przyjęła  Uchwałę 

Nr VI/96/2011 w sprawie wyrażenia zgody  na sprzedaż w trybie bezprzetargowym części 

 nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów  /dz.332/19  na rzecz właściciela dz. nr 332/9/      

 

Ad. 28 

 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz  

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia - odrzuca projekt uchwały 
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Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w obecności 13 radnych w głosowaniu: 

 za – 10, przeciw – 1, wstrzymało się – 2 większością głosów przyjęła  Uchwałę 

Nr VI/97/2011 w sprawie wyrażenia zgody  na sprzedaż w trybie bezprzetargowym części 

 nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów  /dz.332/19  na rzecz właściciela  

dz. nr 332/10/      

 

Ad. 29 

 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz  

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – większością głosów odrzuca projekt uchwały 

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji  

Komisja Morska – głosowanie na sesji  

Komisja Ochrony Zdrowia - odrzuca projekt uchwały 

 

W dyskusji głos zabrała radna p. Szafran. Powiedziała, że jeśli ta działka zostanie sprzedana 

utrudni to  egzystencje sąsiadom, którzy pobudowali się na działce sąsiadującej. 

Przewodniczący Komisji Mieszkaniowej poinformował na posiedzeniu Komisji, że zgłosiłą 

się do niego osoba, która pobudowała sobie mieszkanie i okna ma na ul. Mickiewicza. Gdy 

dojdzie do sprzedaży działki spowoduje to brak widoczności i zacienienie okien. Prosiła aby 

wziąć ten fakt pod uwagę.  

 

Radny p. Lisowski – powiedział, że z mapy wynika, że odległość jest dość duża. 

 

Burmistrz – sprawa zacienienia jest badana na etapie wykonywania projektu budowlanego i 

uzyskiwania pozwolenia na budowę. Jest to etap przy którym bierze się pod uwagę kwestię 

zacienienia. 

 

Radny p.Lisowski – Z mapy wynika, że byłby to logiczny krok w celu uporządkowania i 

wyrównania linii zabudowy. 

 

Radna p. Szafran – na ostatniej sesji rozmawiano aby postawić tam ławki. Również 

Burmistrz przychylny był takiemu wnioskowi. Uważa, że jeśli dojdzie do sprzedaży zawęży 

się ul. Mickiewicza. 

 

Przewodnicząca Rady – uważa, że usytuowanie ławek w tym miejscu nie jest dobre. 

 

Radna p. Gryszkiewicz – powiedziała, że mieszkańcy proszą o ławki w tym miejscu. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w obecności 13 radnych w głosowaniu: 

 za – 5, przeciw – 4, wstrzymało się – 4 większością głosów przyjęła  Uchwałę 

Nr VI/98/2011 w sprawie wyrażenia zgody  na oddanie w użytkowanie wieczyste w trybie 

 bezprzetargowym nieruchomości  położonej w Dziwnowie w obrębie Dziwnów 

 /dz. Nr 240/35/      
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Ad. 30 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz  

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – większością głosów odrzuca projekt uchwały 

Komisja Oświaty –  jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska –   jednogłośnie przyjęła projekt uchwały   

Komisja Ochrony Zdrowia -  jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w obecności 13 radnych w głosowaniu: 

 za –13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła  Uchwałę 
Nr VI/99/2011 w sprawie wyrażenia zgody  na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie 

Międzywodzie /dz. 839/8/           

 

Ad. 31 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy p. Grażyna Madońska. 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty –  w głosowaniu: za – 0, przeciw – 4, wstrzymało się – 1 odrzuciła projekt 

uchwały  

Komisja Morska –   jednogłośnie odrzuca projekt uchwały   

Komisja Ochrony Zdrowia -   przyjęła projekt uchwały  

 

Burmistrz – powiedział, że biorąc pod uwagę to, że jest to siedmioosobowa rodzina, są na 

utrzymaniu OPS wyegzekwowanie tej należności, a nawet tego podatku, który musi być 

uiszczony jest sprawą bardzo ciężką, a wyegzekwowanie pozostałych kwot sprawą wprost 

niemożliwą.  Stąd projekt tej uchwały. Prosi Wysoką Radę o rozważenie tej możliwości, 

ponieważ nie ma sposobu wyegzekwowania tych kwot.  

Radny p. Beyer – uważa, że Burmistrz ma rację. Trzeba angażować prawnika, który za 

określone pieniądze będzie reprezentował gminę w Sądzie, a to nic nie da. 

Radny p. Lisowski – stwierdził, że z chwilą umorzenia osoba taka może przystąpić do 

przetargu z czystym kontem i puszczać gminę „w maliny”  

Burmistrz – dodał, że tak jest, ale nie wierzy w to aby można było tę kwotę wyegzekwować, 

a długi nie mogą być na koncie gminy.  

 Radny p. Skrzypczak – uważa, że takie sprawy można uregulować przyjmując stosowną 

uchwałę . 
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Radny p. Beyer – uważa, że można zaznaczyć, że mieszkańcom, którym umorzono 

zadłużenie nie mają prawa startować w przetargu.  

Radca Prawny – wyjaśnił, że nie można wykluczyć mieszkańców, którym umorzono 

należności z tego aby brali udział w przetargu. Aby się zabezpieczyć, należy szybciej 

wypowiadać tego rodzaju umowy. Jeżeli dzierżawca nie płaci czynszu, to nie czekać na 

zakończenie umowy dzierżawy. 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w obecności 13 radnych w głosowaniu: 

 za –3, przeciw –4, wstrzymało się – 6 większością głosów odrzuciła projekt uchwały 

 w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie należności przypadających Gminie Dziwnów. 

  

 

Ad. 32 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz  

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – większością głosów odrzuca projekt uchwały 

Komisja Oświaty –  jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska –   jednogłośnie przyjęła projekt uchwały   

Komisja Ochrony Zdrowia -  jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

 

Radny p. Lisowski -  powiedział, że na stronie Państwowej Agencji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych był komunikat, że sprawy związane z przemocą w rodzinie nie 

mogą być realizowane w ramach programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych. To się wiąże z wydatkowaniem finansów. Są dwa różne tematy.  

Przewodniczący Rady – do tej pory było to działanie wpisane w zadania programu 

przeciwdziałania alkoholizmowi Obecnie są nowe przepisy, nowa ustawa. Jest obowiązek 

przyjęcia takiego problemu, ale pytanie jest z jakich środków będzie on finansowany.  

Burmistrz – w związku z informacją przekazaną przez radnego p. Marka Lisowskiego 

wnioskuje o wycofanie projektu uchwały z porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady – zaproponowała aby punktacja porządku obrad w dalszej części 

obrad sesji nie ulegała zmianie. 

Nikt nie zgłosił uwag do propozycji Przewodniczącej Rady.  

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w obecności 13 radnych w głosowaniu: 
 za –13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła  wniosek Burmistrza o wycofanie 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Dziwnów z porządku obrad.  
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Ad. 33 

Burmistrz p. Grzegorz Jóźwiak zgłosił wniosek o wykreślenie tego punktu z porządku obrad, 

ponieważ projekt łączy się z poprzednią uchwałą. 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w obecności 13 radnych w głosowaniu: 
 za –13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła  wniosek Burmistrza o wycofanie 

projektu uchwały w sprawie  trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu 

interdyscyplinarnego do spraw przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz szczegółowych warunków 

jego funkcjonowania 

 

Ad. 34 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz  

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty –  jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska –   jednogłośnie przyjęła projekt uchwały   

Komisja Ochrony Zdrowia -  jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

 

Radny p. Lisowski – uważa, że kwota zawsze rokrocznie była znacznie wyższa 

 

Skarbnik – odpowiedziała, że jest to w inny sposób ujęte. Łącznie jest 350 tys. zł. 

 

Przerwa – godz. 11.35 – 11.55 

 

Burmistrz – prosi o podjęcie uchwały w całości. Zapisy uchwały można zmieniać. 

 

 

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w obecności 13 radnych w głosowaniu: 

 za –13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła  Uchwałę 
Nr VI/100/2011 w sprawie  przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na terenie Gminy Dziwnów na rok 2011” 

 

Ad. 35 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz  

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty –  jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska –   jednogłośnie przyjęła projekt uchwały   
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Komisja Ochrony Zdrowia -   przyjęła projekt uchwały  

 

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w obecności 13 radnych w głosowaniu: 

 za –13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła  Uchwałę 
Nr VI/101/2011 w sprawie  przyjęcia „Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 

terenie Gminy Dziwnów na rok 2011. 

 

Ad. 36 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz  

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty –  jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska –   jednogłośnie przyjęła projekt uchwały   

Komisja Ochrony Zdrowia -   przyjęła projekt uchwały  

 

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w obecności 13 radnych w głosowaniu: 

 za –13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła  Uchwałę 
Nr VI/102/2011 w sprawie  w sprawie utworzenia jednostki budżetowej pod nazwą „Zarząd Portu 

Morskiego Dziwnów „ 

 

Ad. 37 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego 

przedstawił Sekretarz Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz zgłaszając w imieniu Burmistrza 

Dziwnowa autopoprawkę polegającą na zmianie w treści § 1 mylnie napisanego roku - 

zamiast 2011 należy wpisać  2012. 

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji 

Komisja morska – projekt przyjęto jednogłośnie 

Komisja Ochrony Zdrowia – odrzuca projekt uchwały. 

 

Następnie głos zabrała Pani Skarbnik Gminy Grażyna Madońska. Powiedziała, że fundusz 

sołecki wyliczany jest na jednego mieszkańca. Fundusz sołecki musi być wydatkowany na 

podstawie złożonego wniosku przez sołectwo na określone zadanie. Zadanie to musi być 

szczegółowo określone i nie można wydawać na nic innego. Ustawa określa w algorytmie ile 

pieniędzy dane sołectwo w ramach funduszu może otrzymać i od tej kwoty określa zwrot z 

budżetu państwa. Dofinansowanie wynosi od 10 do 30 %. Nasza Gmina postrzegana jako 
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bogata na pewno będzie miała zwrot 10% z budżetu państwa. Pani Skarbnik podała 

wyliczenia funduszu na poszczególne sołectwa jakie robiła  w 2009 r. :  Łukęcin 13 tys. zł., 

Dziwnówek – 23 tys. zł. , Dziwnów Dolny – 27 tys. zł., Dziwnów Górny – 68 tys. zł. ,  

Dziwna – 42 tys. zł. , Międzywodzie – 33 tys. zł. Łącznie jest to kwota 206 tys. zł. jaką trzeba 

byłoby zagwarantować w budżecie gminy na fundusz sołecki, co nie jest tym co jest obecnie. 

Jeżeli sołectwo złoży konkretny wniosek na dane zadanie, które musi być zadaniem własnym 

gminnym, a Burmistrz ten wniosek zatwierdzi, to sołectwo nie może wydać środków na nic 

innego. Jeśli środki zostaną to sołectwo zwraca je do budżetu gminy, nie może wydać na inne 

cele.  Zadania , na które można przeznaczyć fundusz sołecki w zasadzie wykonuje gmina.  

Kwoty na fundusz sołecki w sołectwach są wyższe niż te , które sołectwa otrzymują obecnie, 

ale trzeba wybrać albo fundusz, albo wydatki w ramach budżetu gminy. Gminę nie stać na to, 

aby dawała na jedno i drugie. Zwrot z budżetu państwa to w przypadku naszej gminy na 

pewno 10% tj. w sumie 20 tys. zł.  

Przewodniczącą Rady – zapytała, czy ciężar sporządzenia dokumentacji, sporządzania 

wniosków spoczywałby na sołtysach i radach sołeckich. 

Pani Skarbnik – odpowiedziała, że procedura jest taka, że rok wcześniej musi być 

uchwalone wyrażenie zgody na utworzenie funduszu  do 31 marca. Gmina do lipca podaje 

radom sołeckim informację o wysokości środków, a do września rady sołeckie muszą złożyć 

wnioski, które muszą być zatwierdzone przez Burmistrza. 

Przewodniczący Rady – powiedziała, że obecnie istnieje pewna dowolność na przeznaczenie 

środków przez rady sołeckie. 

Pani Skarbnik – dodała, że na pewno nie będzie to na takie cele jakie były dotychczas. 

Radny p. Kozłowski – powiedział, że rozmawiał z sołtysami i uważają, że tak jak było po 

staremu to było dobrze. 

Przewodnicząca Rady – dodała, że jako radni są reprezentantami sołectw, zgłaszane są im 

różne potrzeby.  

Burmistrz – powiedział, że w tracie budowania budżetu są uwzględniane wnioski sołtysów i 

na tym etapie trzeba tak procedować aby osiągnąć kompromis. Gdyby utworzono fundusz 

sołecki to środki też są z budżetu , a rady sołeckie w pewien sposób by za nie odpowiadały. 

Przewodnicząca Rady – rady sołeckie odpowiedzialne byłyby za przygotowanie 

dokumentacji , należałoby kogoś zatrudnić lub pracownik urzędu musiałby być przydzielony 

do pomocy w realizacji zadania i rozliczaniu.  

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 0, 

przeciw – 13, wstrzymało się – 0 jednogłośnie odrzuciła projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego. 

 



 

27 

 

Ad. 38 

Projekt uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego 

przedstawił Sekretarz Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz zgłaszając w imieniu Burmistrza 

Dziwnowa autopoprawkę polegającą na zmianie w treści § 1 mylnie napisanego roku z 2011 

na 2012. 

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – odrzuca projekt uchwały  

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji 

Komisja morska – głosowanie na sesji  

Komisja Ochrony Zdrowia – przyjęła projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na stan 15 w głosowaniu: za –13, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr VI/103/2011 w sprawie 

nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego. 

 

Ad. 39 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz  

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty –  jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska –   jednogłośnie przyjęła projekt uchwały   

Komisja Ochrony Zdrowia -   przyjęła projekt uchwały  

 

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w obecności 13 radnych w głosowaniu: 

 za –13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła  Uchwałę 

Nr VI/104/2011 w sprawie  upoważnienia Burmistrza Dziwnowa do przyjęcia dotacji 

zadania pod nazwą „Zabezpieczenia składowiska odpadów komunalnych w miejscowości 

Międzywodzie, Gmina Dziwnów”.   

Salę obrad opuścił radny p. Kazimierz Czajkowski – obecnych radnych 12 osób. 

 

Ad. 40 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy p. Krzysztof Latuśkiewicz  

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu –  przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty –  przyjęła projekt uchwały  
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Komisja Morska –    przyjęła projekt uchwały   

Komisja Ochrony Zdrowia -   przyjęła projekt uchwały  

 

Skarbnik Gminy – poinformowała, że w treści jest błąd w projekcie uchwały, ponieważ 

inkasentów określa Rada. 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 minutową przerwę w celu skonsultowania projektu 

uchwały. 

Po przerwie głos zabrał Radca Prawny, który powiedział, że wątpliwości zgłoszono co do 

treści regulacji zawartych w &1. Uchwała dotyczy każdego handlu prowadzonego na terenie 

Gminy Dziwnów w dowolnym budynku. Podkreśla, że uchwała jest podejmowana na 

podstawie art. 15 ustawy o opłatach lokalnych, gdzie wyraźnie w ustępie 2a wyłącza się 

opłatę targową. Z ustawy wynika jaki handel nie podlega opłacie targowej. Można 

zredagować inaczej projekt uchwały podając treść art. 15 ust 2a ustawy.  

Przewodnicząca Rady – wnioskuje za dokonaniem takiej zmiany. Uważa, że  taka treść 

będzie bardzie zrozumiała przez osoby korzystające z tej uchwały.  

Radny p. Beyer – jeśli ktoś ma dzierżawę od Skarbu Państwa – co z tym? 

Radca Prawny – jest uiszczany czynsz, a to jest co innego niż opłata targowa.  

Skarbnik – jeśli ktoś ma dzierżawę od Gminy, nie płaci opłaty targowej. Jeśli jest dzierżawa 

od Skarbu Państwa i działalność prowadzona osobiście , nie będzie pobierana opłata targowa. 

Radca Prawny – zgodnie z uchwałą na terenie prywatnym się płaci. 

Radny p. Lisowski – z uchwały nic konkretnego nie wynika. 

Skarbnik – nie można do projektu uchwały przepisywać ustawy. 

Radny p. Lisowski – uważa, że tą uchwałą stawiana jest nowa definicja, że będzie pobierana 

opłata. 

Przewodnicząca Rady – jest zdania, że każdy Kowalski czytając uchwałę musi mieć wiedzę. 

Burmistrz – zamierza w kwietniu przedstawić wszystkim mieszkańcom Gminy Dziwnów 

obowiązki wynikające nie tylko z opłaty targowej, ale i miejscowej, z podatków itp.  

Przewodnicząca Rady – czy określenie w& 2 pkt b „teren prywatny” wynika z ustawy. 

Może lepiej określić „ teren nie będący własnością Gminy Dziwnów” ?  

Radny p. Lisowski – co znaczy określenie „wszystkie miejsca” 

Radny p. Kozłowski – niektórzy handlują na działkach ogrodowych, a inni na usługowych. 

Na działkach usługowych jest inny podatek. 
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Radny p. Kozłowski – budzi wątpliwości zapis „wszystkie miejsca stanowiące własność 

gminy”, z zapisem „wszystkie inne miejsca stanowiące własność gminy”. 

Burmistrz – zaproponował poprawkę „inkasentami mogą być osoby fizyczne lub prawne , 

powołane uchwałą Rady Miejskiej”. Musi być podjęta uchwała o powołaniu inkasentów. 

Radny p. Lisowski – w Dziwnówku na ul. Kamieńskiej są zlokalizowane obiekty o pow. 40 

– 60 m2  z zezwoleniem na prywatnym gruncie, gdzie płacą znaczne dzierżawy. Z problemem 

będzie zetknięcie jak wejdzie inkasent z uchwałą. Za 30 m2 będzie trzeba płacić dziennie 106 

zł. , co w skali miesiąca daje  przeszło 3 tys. zł. Władze spotkają się z wielką reakcją, czy nie 

warto tego w uchwale uregulować.  

Skarbnik – zmienia się ustawa o opłacie targowej i takie obiekty są objęte opłatą targową. 

Była konsultacja w tym temacie z ustawodawcami. Wszystkie obiekty nietrwale związane z 

gruntem będą płacić opłaty targowe. 

Radny p. Lisowski – uważa, że są to stawki za wysokie i odbije się to rykoszetem na władzy.  

Burmistrz – powiedział, że brano pod uwagę dla porównania stawki w Gminie Rewal , w 

Gminie  Międzyzdroje . Te stawki w porównaniu do tamtych gmin są znacznie niższe.  

Przewodnicząca Rady – na pewno nikt z radnych nie chce aby nasi mieszkańcy zostali 

pozbawieni możliwości handlowania. Nie można dać ulg, więc trzeba do tego podejść 

rozsądnie.  

Burmistrz – powiedział, że nic się nie stanie jak wycofa dziś projekt uchwały w celu jej 

dopracowania.  Zostanie przedłożona na następną sesję. 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała wniosek p. Burmistrza pod głosowanie. 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu: 

 za –12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła wniosek o odesłaniu projektu 

 uchwały do wnioskodawcy.  

 

Ad. 41 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Dziwnowa p. Grzegorz Jóźwiak.  

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty –  jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska –   jednogłośnie przyjęła projekt uchwały   

Komisja Ochrony Zdrowia -   przyjęła projekt uchwały  
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Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu: 

 za –12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła  Uchwałę 

Nr VI/105/2011 w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania finansowego 

 przez  Burmistrza Dziwnowa przekraczającego rok budżetowy w zakresie wydatków 

 związanych ze sporządzeniem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

 Dziwnów obejmującego tereny położone w miejscowościach: Międzywodzie dla działki  

nr 827/44 w rejonie ulicy Turystycznej oraz Łukęcin dla części działki nr 514 na cele bazy 

 ratowników plażowych, zgodnie z Uchwałą nr XIII/80/2007 Rady Miejskiej w Dziwnowie  

z dnia 28 sierpnia 2007 r. , zmienioną Uchwałą Nr  V/69/2011 Rady Miejskiej w Dziwnowie 

 z dnia 11 lutego 2011 r. do kwoty 12 915,00 zł. 

 

Ad. 42 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Dziwnowa p. Grzegorz Jóźwiak. Zgłosił 

autopoprawkę – wykreślenie w  &1 ust 2 słowa „poszczególnej” 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty –  jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska –   jednogłośnie przyjęła projekt uchwały   

Komisja Ochrony Zdrowia -   przyjęła projekt uchwały  

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu: 

 za –12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła  Uchwałę Nr VI/106/2011  

w sprawie wyrażenia zgody na  udzielenie pożyczki przez Burmistrza Dziwnowa w roku  

budżetowym 2011.  

 

Ad. 43 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy p. Grażyna Madońska. Zgłosiła autopoprawkę 

dotyczącą zapisów  w poz. 22  realizacja zadania na obiekcie Jantar z przetargu wypada już w 

2012 r. Burmistrz nie może podpisać umowy , bo wykracza to poza rok budżetowy. Prosi o 

wstawienie w roku 2012 kwoty 80 tys. zł. Proponuje się zdjęcie kwoty 80 tys. zł. z pozycji  11 

„budowa promenady w Międzywodziu i drugi etap w Dziwnowie” 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty –  głosowanie na sesji.   

Komisja Morska –   jednogłośnie przyjęła projekt uchwały   

Komisja Ochrony Zdrowia -   przyjęła projekt uchwały  

 

Radny p. Lisowski – zapytał jaka kwotę wydano na promenadę do tej pory. 
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Burmistrz -  powiedział, że  2 mln 600 tys. zł. był to ogólny koszt promenady w wyniku 

przetargu. Robił  analizę stanu faktycznego co zostało wykonane. Wartość zadania 

zrealizowanego do czasu zerwania umowy wynosi 1 mln 600 tys. zł. Dodatkowo wiosenne 

sztormy spowodowały znaczne dodatkowe nakłady, które należy ponieść ze względu na 

zniszczenia promenady. Forma  „zaprojektuj i wybuduj” nie była właściwą formą jaką 

przyjęto do realizacji tego zadania.  Dodał, że zrobi wszystko aby do 20 maja inwestycja 

została zakończona, a do 30 maja nastąpi rozliczenie przed Urzędem Marszałkowskim.  

Radny p. Kozłowski – w związku z dofinansowaniem inwestycji – jak zostanie postawiona 

sprawa toalet – bezpłatne i kosztowne dla Gminy, czy jest jakaś inna możliwość? 

Burmistrz – odpowiedział, że nad tym będzie trzeba się zastanowić, aby toalety były 

nieodpłatne, a jednocześnie aby Gmina nie osiągała dochodów z tego tytułu. Rozmawiał w 

tym temacie z Posłem p. Oświęcimskim.  

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu: 

 za –12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła  Uchwałę Nr VI/107/2011  

 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dziwnów na lata 2011 – 2015 

 

Ad. 44 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy p. Grażyna Madońska 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu –  przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty –  głosowanie na sesji  

Komisja Morska –   jednogłośnie przyjęła projekt uchwały   

Komisja Ochrony Zdrowia -  jednogłośnie  przyjęła projekt uchwały  

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 15 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu: 

 za –12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła  Uchwałę Nr VI/108/2011  

w sprawie zmiany budżetu gminy na 2011 r. 

 

 

Ad. 45 

 Przewodnicząca obrad stwierdziła, że Pan Burmistrz  na bieżąco udzielał odpowiedzi  na 

zapytania i interpelacje radnych.  
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Ad. 46 

Wolne wnioski 

Radny p. Kozłowski – w imieniu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu zgłosił wniosek o 

dofinansowanie. 

Komisja wnioskuje o środki finansowe na szkolenia ratowników WOPR w kwocie 9 000 

Dodał, że przez 3 lata działalność szkoleniowa w tym zakresie nie byłą prowadzona.  

Radna p. Próchniak – 1/ wyznaczenie miejsc parkingowych dla mieszkańców przy 

ważniejszych instytucjach , sklepach. 

2/ Zainstalowanie punktów oświetleniowych przy numerach 9 – 10 i 4a. 

 

 Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodnicząca Rady p. Joanna Piwińska 

zamknęła VI sesję Rady Miejskiej w Dziwnowie. 

Godz. 13.40 

 

Protokołowała; 

Wiesława Matelska  

 inspektor UM 

 

 

 

 

 

 

 

 


